
Oświadczenie złożone 

przez senatora Władysława Komarnickiego 

na 50. posiedzeniu Senatu 

w dniu 15 listopada 2017 r. 

Oświadczenie skierowane do minister cyfryzacji Anny Streżyńskiej 

Szanowna Pani Minister! 

Tylko 6% badanych przedsiębiorstw jest w pełni przygotowanych na wejście w życie ogólnego rozporzą-

dzenia o ochronie danych osobowych (RODO). 7% badanych przedsiębiorstw nie zrobiło nic w tym kierun-

ku, a 30% twierdzi, że 18 maja 2018 r., gdy nowe przepisy zaczną obowiązywać, wciąż będzie na etapie pla-

nowania. Taki jest wynik ankiet przeprowadzonych przez globalne Stowarzyszenie Zarządzania Informacją 

i Obrazem (AIIM). 

RODO dotyczy wszystkich, którzy przetwarzać będą dane obywateli UE. Największym problemem firm 

jest to, że brakuje konkretnych wymagań do wdrożenia. Zgodnie z RODO administrator danych odpowiada 

m.in. za naruszenia w zakresie bezpieczeństwa, a nie za przestrzeganie formalnych standardów. 

W związku z powyższym proszę o informację, jak ministerstwo zamierza rozwiązać tę sytuację. 

Z wyrazami szacunku 

Władysław Komarnicki 

 
 


